
 

Protokół Nr II/1/2006 
z II sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 4 grudnia 2006 roku w sali 

posiedzeń Ratusza. 

 

 Na ustawowy stan 25 radnych w II sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 

25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia II sesji 

Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

Pana Aleksandra Bentkowskiego – Senatora RP, 

Pana Marka Koberskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta, 

Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 

Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu/, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek 

organizacyjnych miasta oraz kierowników jednostek współdziałających z Miastem,     

a także przybyłych mieszkańców /lista obecności osób zaproszonych stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek 

obrad II sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Ślubowanie Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

2. Ślubowanie Radnego Rady Miasta Rzeszowa. 

3. Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta Rzeszowa         

Nr XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego Planu rozwoju              

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych MPWiK Sp. z o.o.        

w Rzeszowie w latach 2006 – 2008. 
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4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie i wodę               

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na rok 

2007. 

5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 

2006 r. 

7. Uchwała w sprawie procedury budżetu. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego in blanco. 

9. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 

Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie /druk nrII/1/2006 – dot. 

budowy budynku komunalnego przy ul. Strzelniczej/. 

10. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 

Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie /druk nrII/2/2006 – dot. 

budowy przystanków/. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 145/16/2006 przy Alei Witosa i ulicy 

Wyspiańskiego w Rzeszowie. 

12. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta 

Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic miasta (dot. włączenia sołectwa 

Zaczernie). 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych     

z uwzględnieniem planu finansowego PFRON na 2006 r. 

14. Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

15. Uchwała w sprawie podatku od posiadania psów. 

16. Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

17. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru 

informacji o nieruchomościach i obiektach. 

18. Zapytania i interpelacje. 

19. Wolne wnioski, oświadczenia, informacje. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęły 

następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 
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- pkt 2 - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie obsadzenia wygasłego 

mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 4 – Rzeszów, 

- pkt   2a - Ślubowanie Radnego Rady Miasta Rzeszowa, 

- pkt 2b - wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa, 

- pkt 2c - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa 

/o radnego Pana Jacka Lasotę/, 

- pkt 2d - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa             

/o radnego Pana Jacka Lasotę/, 

- pkt 2e - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa /o radnego Pana 

Jacka Lasotę/, 

- pkt 5a - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2006 r., 

- pkt 5b - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego, 

- pkt 8a - wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Projektant”, 

- pkt 10a - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie dokumentacji technicznej, 

- pkt 10b - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej, na rzecz Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, 

nieruchomości niezabudowanej, położonej przy ul. Granicznej i Zielonej               

w Rzeszowie. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – w imieniu prezydenta Miasta zgłosiła 

wniosek o zdjęcie pkt 15 – uchwała w sprawie podatku od posiadania psów -             

z porządku obrad II sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Odbyło się głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 
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Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projektu uchwały        

w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 4 – 

Rzeszów  - w pkt 2 – został przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 

Wniosek o rozpatrzenie pkt 2 proponowanego porządku obrad – Ślubowanie 

Radnego Rady Miasta Rzeszowa – w pkt 2a został przyjęty jednomyślnie (23 głosami 

„za”)  

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projektu uchwały        

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa - w pkt 2b – został 

przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
 
 Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały          

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej                 

i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa /o radnego Pana Jacka Lasotę/ - w pkt 2c - został 

przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały         

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady 

Miasta Rzeszowa /o radnego Pana Jacka Lasotę/ - w pkt 2d - został przyjęty 

jednomyślnie (23 głosami „za”). 

  

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały         

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta 

Rzeszowa /o radnego Pana Jacka Lasotę/ - w pkt 2e - został przyjęty jednomyślnie 

(23 głosami „za”). 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały         

w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. – w pkt 5a – został przyjęty 

jednomyślnie (23 głosami „za”). 
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Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały         

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu 

terytorialnego – w pkt 5b - został przyjęty jednomyślnie (24 głosami „za”). 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały 

zmieniającej   uchwałę    w   sprawie   zaciągnięcia   pożyczki   bez   oprocentowania                

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant” - w pkt 8a - został przyjęty jednomyślnie (24 

głosami „za”). 

 

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały          

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji technicznej -   

w pkt 10a - został przyjęty jednomyślnie (24 głosami „za”). 

  

Wniosek o uzupełnienie proponowanego porządku obrad o projekt uchwały          

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, nieruchomości niezabudowanej, położonej przy 

ul. Granicznej i Zielonej w Rzeszowie - w pkt 10b - został przyjęty jednomyślnie      

(22 głosami „za”). 

 

Wniosek o zdjęcie z proponowanego porządku obrad pkt 15 - projekt uchwały      

w sprawie podatku od posiadania psów został przyjęty jednomyślnie (24 głosami 

„za”) 

 

Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad II sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 

 
Ad. 1. 
Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta Rzeszowa V kadencji. 

 

Pan Tadeusz Ferenc złożył ślubowanie wypowiadając słowa: „Obejmując urząd 

prezydenta miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony 

mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

miasta.” 
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Ad. 2. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały      

w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu w okręgu wyborczym nr 4 - Rzeszów 

/projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu w okręgu 
wyborczym nr 4 – Rzeszów, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 

jednomyślnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 2a. 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta – poprosił Pana Jacka Lasotę 

o złożenie ślubowania. Odczytał tekst ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

 

Pan Jacek Lasota – wypowiedział słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Ad. 2b. 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały        

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa /projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

Zaproponował, aby powołać Komisję Skrutacyjną do wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta w składzie ustalonym na I sesji Rady Miasta: 

- Radny Pan Jacek Adamowicz 

- Radny Pan Grzegorz Budzik 

- Radny Pan Kazimierz Greń 

 

  Zgłoszona propozycja została przyjęta jednomyślnie (25 głosami „za”). 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Rzeszowa. 

 



-  7  - 

Radny Pan Robert Kultys - zgłosił kandydaturę Radnego Pana Waldemara 

Szumnego. 

 

Radny Pan Waldemar Szumny – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej powołanej 
w celu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 

zasady głosowania. Poinformował, że na karcie do głosowania znajdują się trzy 

odpowiedzi: „za”, „przeciw”, wstrzymuję się”. Głosowanie odbywa się poprzez 

zakreślenie jednej z nich. Oddanie karty bez wskazania żadnej odpowiedzi, lub 

zakreślenie więcej niż jednej spowoduje, że oddany głos będzie nieważny.  

 

Odbyło się tajne głosowanie w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Rzeszowa. 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – odczytał 

protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej w celu przeprowadzenia wyborów 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa /protokół stanowi załącznik nr 8/. 

 

 W związku z wynikami głosowania Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że 
Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Rzeszowa został wybrany Pan Waldemar 

Szumny. 

 

W przerwie obrad sesji: 

- Pan Maciej Krzyślak – Redaktor Naczelny Gazety Wyborczej Oddziału 

Rzeszowskiego przedstawił informację na temat ankiety „Razem zmieniajmy 

Rzeszów”. Stwierdził, że ideą tej inicjatywy jest pozyskiwanie danych, czego od 

Rady Miasta i Prezydenta oczekują mieszkańcy Rzeszowa. 

- Pan Tadeusz Krzosek – pracownik Wydziału Kontroli i Nadzoru Urzędu Woje-

wódzkiego w Rzeszowie – zapoznał Radnych Miasta Rzeszowa z aktualnymi 

przepisami prawnymi dotyczącymi oświadczeń majątkowych oraz zasadami ich 

wypełniania. 
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Ad. 2c. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały      

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej                

i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa o Radnego Pana Jacka Lasotę /projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa o Radnego Pana Jacka Lasotę, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 2d. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały      

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady 

Miasta Rzeszowa o Radnego Pana Jacka Lasotę /projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Sportu, 

Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa o Radnego Pana Jacka Lasotę,     
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 2e. 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – odczytał projekt uchwały      

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Kultury i Promocji Rady Miasta 

Rzeszowa o Radnego Pana Jacka Lasotę /projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 

do protokołu/. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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 Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Kultury         

i Promocji Rady Miasta Rzeszowa o Radnego Pana Jacka Lasotę,                       
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 3. 

Pan Adam Tunia – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów     
i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr XLVII/287/2005 z dnia     

22 listopada 2005 r. dotyczącego Planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów              

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie w latach 2006 – 2008. Następnie odczytał 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Ludwik Szyszka – złożył wniosek do Planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie na lata 2006 – 2008 /wniosek 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

 
Radna Pani Marta Niewczas - poprosiła o informację, czy w związku                        

z przyłączeniem, z dniem 1 stycznia 2007 r. terenów Zwięczycy i części 

Przybyszówki, Plan modernizacji urządzeń kanalizacyjnych i wodociągowych ulegnie 

zmianie. 

 

Pan Adam Tunia - Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów     

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie – składając wyjaśnienia do wniosku złożonego 

przez Radnego Pana Ludwika szyszkę poinformował: „Plan nie może obejmować 

modernizacji ujęcia wody w Słocinie z uwagi na fakt, że Gmina Krasne nie 

przekazała  sieci  wodociągowej  i  przepompowni  na  majątek  Miasta  i  na  majątek  
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MPWiK-u. Dostawy wody dla mieszkańców zostały zabezpieczone. Wykonano ponad 

czterysta metrów sieci wodociągowej. Z chwilą przekazania urządzeń 

wodociągowych na rzecz Miasta Plan zostanie uzupełniony i MPWiK przystąpi do ich 

modernizacji.” Odpowiadając na zapytanie Radnej Pani Marty Niewczas 

poinformował, że Plan modernizacji urządzeń wodociągowych zostanie uzupełniony 

o infrastrukturę przyłączanych do Rzeszowa terenów.  

 

Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o wskazanie przyczyny przeniesienia na 2007 

rok realizacji zadania dotyczącego budowy zbiorników wyrównawczych wody na 

Osiedlu Krakowska – Południe. 

 

Pan Adam Tunia - Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów     
i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie – poinformował, że realizacja zadania została 

przesunięta o rok z uwagi na konieczność uregulowania stanów prawnych. Obecnie 

trwają negocjacje związane z wykupem dwóch działek niezbędnych do budowy 

zbiorników wyrównawczych. Przypomniał, że zadanie zostało ujęte w planach na lata 

2006 – 2008. Poinformował, że są zabezpieczone środki na realizację tego zadania. 

 

 Wniosek złożony przez Radnego Pana Ludwika Szyszkę w sprawie 
uzupełnienia Planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych                           
i kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp.     

z o.o. w Rzeszowie w latach 2006 – 2008 o zadania dotyczące modernizacji 
sieci i przepompowni wody na Osiedlu Słocina został odrzucony 16 głosami,  
przy 7 głosach przeciwnych. 

 
Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta 

Rzeszowa Nr XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego Planu 
rozwoju  i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie w latach 

2006 – 2008, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 22 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
 



-  11  - 

Ad. 4. 

Pan Adam Tunia – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów     
i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na rok 2007. Następnie odczytał 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację, jakie zadania, ujęte w Planie 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie w latach 2006 – 

2008, zostaną zrealizowane ze środków uzyskanych z podwyżek cen za wodę            

i ścieki. Poprosił o uzasadnienie do wzrostu w niektórych grupach taryfowych            

o siedemdziesiąt procent np. w opłatach abonamentowych. 

 

Pan Adam Tunia - Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów     
i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie – poinformował, że środki uzyskane ze 

sprzedaży wody i opłat za odbiór ścieków zostaną przeznaczone na modernizację      

i rozbudowę stacji poboru i uzdatniania wody w Zwięczycy. Stwierdził, że 

najpilniejszym zadaniem jest ustabilizowanie jakości wody. W 2007 roku będzie 

kontynuowany proces uzdatniania wody oraz prace związane z gospodarką osadami. 

 

Pani Bogumiła Hołub – Dyrektor ds. Technicznych Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie – odpowiadając na pytanie 

Radnego Pana Jacka Kiczka w sprawie wzrostu cen w niektórych grupach 

taryfowych poinformowała: „Zmieniły się zasady ustalania opłat abonamentowych.      

W roku ubiegłym opłata abonamentowa była ustalana na wodomierz i zawierała tylko 

koszty odczytu. Obecnie MPWiK, zgodnie z obowiązującymi przepisami, może 

wliczać do opłaty abonamentowej koszty utrzymania sieci wodociągowej.  
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Koszty utrzymania sieci wodociągowej w tzw. gotowości są wyłączone z ceny wody               

i ścieków.” 

 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia Taryfy za zbiorowe zaopatrzenie          

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów 

na rok 2007, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 16 głosami „za”, bez 
sprzeciwu, przy 8 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 5. 

Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2006 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projekt uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Pan Ludwik Szyszka – zauważył, że nieuzasadnione jest przeznaczanie      

z budżetu Miasta środków w wysokości 3 tys. zł na pokrycie kosztów uruchomienia 

systemu powiadamiania mieszkańców Rzeszowa o ważnych wydarzeniach              

w mieście poprzez SMS-y wysyłane na telefony komórkowe. Zawnioskował                

o przeznaczenie w/w kwoty na „paczki mikołajkowe dla dzieci z ubogich rodzin.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o przedstawienie uzasadnienia do propozycji 

zmniejszenia środków o kwotę 268 tys. zł, przeznaczonych w budżecie Miasta na 

przebudowę ul. Wyspiańskiego wraz z infrastrukturą na odcinku do ul. W. Witosa do 

ul. Strzyżowskiej – etap I i II – kanalizacja deszczowa. 

 

Pan Marek Utrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że: 

„Wykonanie kanalizacji deszczowej zostało zakończone. Środki, o których mówił 

Radny Pan Jacek Kiczek były przeznaczone na odtworzenie, po zakończeniu robót, 

nawierzchni   jezdni   ul. Wyspiańskiego.   Środki   zostają   przesunięte  do   budżetu  
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Miejskiego Zarządu Dróg i Zieleni. Zostaną wykorzystane na budowę ul. 

Wyspiańskiego według nowego, poszerzonego o nowe zadania, planu. Nowy projekt 

zakłada budowę sześciometrowej jezdni z chodnikami i oświetleniem.” 

 

Pan Lesław Bańdur – Dyrektor Biura Obsługi Informatycznej                                 

i Telekomunikacyjnej UM – odnosząc się do wniosku Radnego Pana Ludwika 

Szyszki poinformował, że: „SMS ma służyć do powiadamiania mieszkańców               

o ważnych uroczystościach i zdarzeniach. Będzie też wykorzystywany do 

powiadamiania mieszkańców np. o terminach odbioru dowodów osobistych lub 

innych dokumentów wydawanych przez Urząd Miasta. Usługa jest zamawiana 

hurtowo u operatorów. Wynegocjowane stawki opłat są bardzo korzystne dla Miasta. 

Koszt jednego SMS-a wynosi siedem groszy.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o informację, jakie są przyczyny zmniejszenia    

o 220 tys. zł środków przeznaczonych na pomoc uczniom rzeszowskich szkół.  

 

Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – poinformowała, że       

w budżecie były zarezerwowane środki na wypłatę stypendiów. Miasto otrzymało 

dotację z budżetu państwa, co pozwoliło na realizację wszystkich zgłoszonych           

i zakwalifikowanych wniosków.  

 

 Wniosek złożony przez Radnego Pana Ludwika Szyszkę dotyczący 

przeznaczania z budżetu Miasta środków w wysokości 3 tys. zł 
zarezerwowanych na pokrycie kosztów uruchomienia systemu powiadamiania 
mieszkańców Rzeszowa o ważnych wydarzeniach w mieście poprzez SMS-y 

wysyłane na telefony komórkowe na „paczki mikołajkowe dla dzieci z ubogich 
rodzin” został odrzucony 12 głosami, przy 8 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym. 

 

 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r.,               

w zaproponowanej wersji, została przyjęta 17 głosami „za”, bez sprzeciwu, przy 
3 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 5a. 

Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2006 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projekt uchwały 

/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r.,               
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 
Ad. 5b. 
Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do w/w projekt uchwały /projekt uchwały, wraz                   

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
jednostkom samorządu terytorialnego, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 

Ad. 6. 
Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  
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zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie 

do w/w projekt uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 

18 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2006 rok, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 

Ad. 7. 
Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania 

budżetu. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projekt uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
Radny Pan Andrzej Dec – poinformował, że do projektu uchwały nie został 

dołączony załącznik określający procedury zmian budżetu Miasta. Poprosił                 

o informację, czy są opracowane zasady w tym zakresie. 

 

Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – poinformowała, że 

Regionalna Izba Obrachunkowa zaleciła wyłączenie z uchwały w sprawie procedury 

uchwalania budżetu zasad zmian dokonywanych w trakcie prac nad budżetem oraz 

w ciągu roku. W związku z powyższym zaleceniem załącznik określający procedury 

zmian został wyłączony z projektu uchwały. 
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Pan Zdzisław Daraż – Przewodniczący Komisji Ekonomiczno – Budżetowej – 

zawnioskował o złożenie, do dnia 18 grudnia br., przez Komisje Rady Miasta opinii              

i propozycji zmian do projektu budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 rok. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – stwierdził, że 

wniosek jest bezzasadny. Termin zaopiniowania przez Komisje Rady Miasta projektu 

budżetu na 2007 rok wynika z propozycji przedłożonych w projekcie uchwały 

dotyczącej procedury uchwalania budżetu. 

 

 Uchwała w sprawie procedury uchwalania budżetu, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 8 

Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wystawienie weksla własnego „in blanco”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do 

w/w projekt uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 20 

do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego 

„in blanco”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (20 
głosami „za”). 
 
Ad. 8a. 
Pani Janina Wilk - Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia  pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”.  
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Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projekt uchwały /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Ekonomiczno – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez 
oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
 

Ad. 9. 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej                   
i Inwestycji UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały    

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej Gospodarki 

Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr 

II/1/2006 stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie , w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 
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Ad. 10. 

Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej                   
i Inwestycji UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały    

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej Gospodarki 

Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku   

nr II/2/2006 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie , w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 
Ad. 10a. 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej                   
i Inwestycji UM – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały    

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie dokumentacji technicznej. 

Następnie odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz     

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Radny Pan Adolf Gubernat - poprosił o informację, czy jest możliwość 

zainstalowania tomografu komputerowego w Szpitalu Miejskim im. Jana Pawła II          

w 2007 roku. 
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Pan Marek Koberski – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że zgodnie      

z przyjętym harmonogramem prac, zakończenie inwestycji nastąpi w 2007 roku. 

Przypomniał, że zadanie jest współfinansowane ze środków unijnych. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

dokumentacji technicznej, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (17 głosami „za”). 
 
 Ad. 10b. 

Pan Aleksander Nowosad – p.o. Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 
Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały            

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej, na rzecz 

Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, nieruchomości niezabudowanej, położonej przy 

ul. Granicznej i Zielonej w Rzeszowie. Następnie odczytał uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu/ 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja  

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz Komisja Gospodarki Przestrzennej 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – przypomniał, że    

29 sierpnia 2006 roku Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów a Skarbem 

Państwa – Wojskową Agencją Mieszkaniową. Mieszkańcy oprotestowali powyższą 

decyzję wskazując, że zgodnie z wcześniej przyjętymi planami, na terenie 

przedstawionym w projekcie uchwały spółdzielnia mieszkaniowa miała budować  

centrum sportowo – rekreacyjne. Zwrócił uwagę, że projekt uchwały nie był ujęty       

w proponowanym porządku obrad sesji. W związku z powyższym zainteresowani 

mieszkańcy nie byli poinformowani o propozycji Prezydenta Miasta dotyczącej 

bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości na rzecz Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej, z przeznaczeniem na realizację budownictwa mieszkaniowego.  
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Zaproponował, aby Rada Miasta ponownie rozważyła możliwość zamiany 

nieruchomości, wstrzymując się z podjęciem decyzji o bezprzetargowej sprzedaży. 

 

Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o informację, czy przy bezprzetargowej 

sprzedaży nieruchomości Prezydent Miasta może podwyższyć cenę ustalona przez 

rzeczoznawcę. 

 

Pan Aleksander Nowosad – p.o. Dyrektora Biura Gospodarki Mieniem Miasta 
Rzeszowa – poinformował, że Prezydent Miasta może ustalić cenę wyższą od 

ustalonej przez rzeczoznawcę. 

 

 Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, czy Prezydent Miasta rozważa możliwość 

skorzystania z przysługującego prawa podwyższenia ceny sprzedaży nieruchomości 

na rzecz Wojskowej Agencji Mieszkaniowej.  

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, że nie została wykonana 

przez rzeczoznawcę wycena nieruchomości. Stwierdził, że uzasadnieniem do 

przedłożonego projektu uchwały jest pomoc samorządu w rozwój budownictwa 

mieszkaniowego. Zauważył, że Miasto wspierając działania Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej, przyczyni się do rozbudowy „zaplecza technicznego wojska”. 

Stwierdził, że „podejmowane działania mają na celu stworzenie warunków, które 

umożliwią prawidłowe funkcjonowanie jednostek wojskowych w Rzeszowie. Brak 

odpowiedniego zaplecza może spowodować likwidację jednostki lub przeniesienie jej 

do innego miasta. Między innymi dlatego nie planuje się podwyższenia ceny 

sprzedaży nieruchomości.”  

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej, na rzecz Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, nieruchomości 
niezabudowanej, położonej przy ul. Granicznej i Zielonej w Rzeszowie,              
w zaproponowanej wersji, została przyjęta 17 głosami „za”, bez sprzeciwu, przy 

6 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 11. 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa –                       

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 145/16/2006 przy Alei Witosa i ulicy Wyspiańskiego w Rzeszowie. 

Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja   

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kulty – powiedział: „Byliśmy pomysłodawcą tego projektu            

i będziemy do wspierać. Jestem przekonany, że jest to bardzo dobra propozycja dla 

miasta. Mam jeden apel do Pan Prezydenta, aby w toku całej procedury 

opracowywania planu zatroszczyć się o odpowiednie rozwiązania komunikacyjne. 

Przy każdej tego typu inwestycji rozwiązania komunikacyjne budzą wiele emocji, 

szczególnie wśród mieszkańców terenów sąsiadujących z inwestycją.”   

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 145/16/2006 przy Alei Witosa i ulicy 
Wyspiańskiego w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 

jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 12. 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta Rzeszowa – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Miasta Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic miasta. 

Następnie odczytał uzasadnienie do w/w projekt uchwały /projekt uchwały, wraz        

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja   

Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta 
Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic miasta, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 13. 
Pani Luciana Rozborska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej –   

z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Rady Miasta w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej    

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych z uwzględnieniem planu 

finansowego PFRON na 2006 r. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w projekt 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja   

Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie określenia zadań   
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych z uwzględnieniem planu finansowego PFRON na 2006 rok,  
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 14. 
Pani Janina Dyjak - Dyrektor Wydziału Finansowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w projekt 

uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja   

Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości,                       
w zaproponowanej wersji, została przyjęta 14 głosami „za”, bez sprzeciwu, przy 
4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 15. 
Pani Janina Dyjak - Dyrektor Wydziału Finansowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu/. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja   

Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 14 głosami „za”, 
bez sprzeciwu, przy 4 głosach wstrzymujących. 
 

Ad. 16 
Pani Janina Dyjak - Dyrektor Wydziału Finansowego UM – z upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji na 

podatek od nieruchomości oraz wzoru informacji o nieruchomościach i obiektach 

budowlanych. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - poinformował, że Komisja   

Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz 
wzoru informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych,                        
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
 

Ad. 17. 
Radny Pan Adolf Gubernat – złożył interpelację w formie pisemnej o treści: „MPWiK 

w ramach modernizacji przewodów wodociągowych na ul. Letniej położyło główną 

rurę wodociągową wzdłuż całej ulicy. Ze względu na brak środków oraz czas późnej 

jesieni robót nie dokończono, pozostały podłączenia boczne, a później pełna 

modernizacja nawierzchni ul. Letniej. W jakim czasie przewiduje się wykonanie tych 

prac, jak długo mieszkańcy tej ulicy będą zmuszeni akceptować otoczenie                  

i w przyszłości użytkowanie ul. Letniej dość mocno zrujnowanej robotami ziemnymi.” 

 

Ad. 18. 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – zaproponował, aby 

Komisja Regulaminowo – Statutowa Rady Miasta Rzeszowa oraz Prezydium Rady 

rozważyły nowy podział stałych Komisji. Zaproponował podział Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji na Komisję Gospodarki Komunalnej oraz Komisję Inwestycji   

i Inicjatyw Gospodarczych. Zauważył, że należy uzupełnić zakres działania np. 

Komisji Edukacji, lub Komisji Kultury i Promocji o współpracę z zagranicą.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – przypomniał Radnym Miasta 

Rzeszowa, że interpelacje, zapytania i wnioski należy składać w formie pisemnej.  

 

Na II sesji odbytej w dniu 4 grudnia 2006 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 

następujące uchwały: 
1. Uchwała Nr II/15/2006 - w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu w okręgu 

wyborczym nr 4 – Rzeszów. 
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2. Uchwała Nr II/16/2006 - w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Rzeszowa. 

3. Uchwała Nr II/17/2006 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa. 

4. Uchwała Nr II/18/2006 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa. 

5. Uchwała Nr II/19/2006 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 

6. Uchwała Nr II/20/2006 - w sprawie zmiany załącznika do uchwały Rady Miasta 

Rzeszowa Nr XLVII/287/2005 z dnia 22 listopada 2005 r. dotyczącego Planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych MPWiK Sp.     

z o.o. w Rzeszowie w latach 2006 – 2008. 

7. Uchwała Nr II/21/2006 - w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 

i wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na 

rok 2007. 

8. Uchwała Nr II/22/2006 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 

9. Uchwała Nr II/23/2006 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2006 r. 

10. Uchwała Nr II/24/2006 - w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej jednostkom samorządu terytorialnego. 

11. Uchwała Nr II/25/2006 - zmieniająca uchwałę w sprawie zmian budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2006 r. 

12. Uchwała Nr II/26/2006 - w sprawie procedury budżetu. 

13. Uchwała Nr II/27/2006 - w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla 

własnego in blanco. 

14. Uchwała Nr II/28/2006 - zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

bez oprocentowania w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 

15. Uchwała Nr II/29/2006 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie. 

16. Uchwała Nr II/30/2006 - w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Rzeszowie. 

17. Uchwała Nr II/31/2006 - w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

dokumentacji technicznej. 
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18. Uchwała Nr II/32/2006 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej, na rzecz Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, nieruchomości 

niezabudowanej, położonej przy ul. Granicznej i Zielonej w Rzeszowie. 

19. Uchwała Nr II/33/2006 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 145/16/2006 przy Alei Witosa i ulicy 

Wyspiańskiego w Rzeszowie. 

20. Uchwała Nr II/34/2006 - w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Miasta Rzeszowa w przedmiocie zmiany granic Miasta. 

21. Uchwała Nr II/35/2006 - zmieniająca uchwałę Rady Miasta w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 

niepełnosprawnych z uwzględnieniem planu finansowego PFRON na 2006 r. 

22. Uchwała Nr II/36/2006 - w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

23. Uchwała Nr II/37/2007 - w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

24. Uchwała Nr II/38/2006 - w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości 

oraz wzoru informacji o nieruchomościach i obiektach. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady II sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 8.30 do 12.45. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

Anna Blicharska 

                                                                                       Przewodniczący 

                                                                                Rady Miasta Rzeszowa 

Sprawdził 

Dyrektor                                                                          Konrad Fijołek 

Biura Rady Miasta 

 
 


